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Vragen van Democraten Hilversum aan wethouder Kalk over hospitaverhuur 

Veel starters op de woningmarkt hebben moeite met het vinden van hun eerste woonruimte, daarom stimuleert de 
rijksoverheid hospitaverhuur. Amsterdam heeft hierop ingespeeld en een initiatief genomen om hospitaverhuur nieuw 
leven in te blazen. Dit doen ze door regels en voorwaarden te versoepelen, zodat het eenvoudiger en aantrekkelijker 
wordt om een leegstaande kamer in een woning te verhuren. (1ste ) 

Vraag:  

In Hilversum is er momenteel nauwelijks aanbod in kamerverhuur, terwijl er wel veel vraag naar is. Is Hilversum 
bereid om een soortgelijk initiatief zoals in Amsterdam te onderzoeken, waarbij de regels en voorwaarden versoepeld 
worden met betrekking tot hospitaverhuur? 

(1ste ) https://www.amsterdam.nl/nieuws/nieuwsoverzicht/kamer-verhuur/ 
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